
 

 

KRAJEVNA SKUPNOST CENTER KRANJ     P O T R J E N 
Tomšičeva 21, 4000 Kranj 
tel. 04/ 2022 141 
 
 
 
Datum: 30. 8. 2023 
 
 
 
                                                      Z A P I S N I K 
 
 
 
5. seja sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj, ki je bila 30. 8. 2023 s pričetkom ob 18. uri. 
 
 
PRISOTNI: Anže Šinkovec, dr. Aleksander Pavšlar, Urša Erjavc, Daša Zupan in Stanka Prezelj – 5 

članov               
 
ODSOTNI: Ana Černe, Manca Pogačar – 2 članici 
 
 
DNEVNI RED:  

1. Potrditev zapisnika 4. seje sveta KS Center; 
2. Potrditev zapisnika 3. dopisne seje sveta KS Center; 
3. Sprejem proračunov za leti 2024 in 2025; 
4. Pobuda krajanov Partizanske ulice in Ceste Kokrškega odreda glede spremembe OPN 
5. Razporeditev sredstev po 8. členu za leti 2024 in 2025; 
6. Izvedba piknika krajanov v soboto 2.9.2023. 
7. Dan krajevnih skupnosti Kranja - predlogi za sodelovanje KS Center 
8. Glasilo KS Center - predlogi prispevkov 
9. Poročilo predsednika sveta KS. 
10. Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta. 

 
SKLEP 1: Dnevni red 5. seje Svet KS Center se potrdi. 

SPREJETO: (5 prisotni: 5 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

  

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 4. SEJE SVETA KS CENTER 

SKLEP 1: Potrdi se zapisnik 4. seje sveta KS Center. 

SPREJETO: (5 prisotni: 5 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

2. POTRDITEV ZAPISNIKA 3. DOPISNE SEJE SVETA KS CENTER 



 

 

SKLEP 2: Potrdi se zapisnik 3. dopise seje sveta KS Center. 

SPREJETO: (5 prisotni: 5 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

 

3. SPREJEM PRORAČUNOV ZA LETI 2024 IN 2025 

SKLEP 3: Sprejme se proračun KS Center za leti 2024 in 2025. 

SPREJETO: (5 prisotni: 5 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

 

4. POBUDA KRAJANOV PARTIZANSKE ULICE IN CESTE KOKRŠKEGA ODREDA GLEDE 
SPREMEMBE OPN 

Predsednik: pri sprejemanju OPN je bilo ugotovljeno, da gre za spremembe, ki so bile sprejete 
v letu 2014, in sicer širitev Partizanske ceste, s tem se posega v dele hiš in vrtov. Ks Center je 
na OPN dal pripombo, tako kot krajani, ker je v tem delu cona umirjenega prometa, poleg 
tega se na Partizanski nahajata osnovna šola in vrtec. Za ta poseg bi bilo potrebno narediti 
prometno študijo, ki še ni bila izvedena. 
Stanka Prezelj:  pove, da je zadeva stara, da pa o njej krajani tega območja niso nič vedeli. 
Občina bi s tem vzela 9 m zemljišč, podrli bi nekaj hiš. Krajani tega območja so po proučitvi 
arhitekta dali ugovor, zbrali so tudi 190 podpisov proti. 
 
SKLEP 4: Svet KS Center podpre pobudo krajanov Partizanske ulice in Ceste Kokrškega odreda, 
da se predvidena širitev Partizanske ceste in Ceste Kokrškega odreda črta iz OPN. Svet KS 
Center poziva MO Kranj, da pred pričetkom projekta izgradnje cestne povezave med Cesto 
Rudija Šelige in Stritarjevo cesto preveri smotrnost izgradnje z ustrezno prometno študijo in 
išče široko soglasje občanov. 

SPREJETO: (5 prisotni: 5 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

 

5. RAZPOREDITEV SREDSTEV PO 8. ČLENU ZA LETI 2024 IN 2025 

Predsednik predlaga: 
- prestavitev pitnika 
- obnova Majdičeve kapelice v Prešernovem gaju, saj so stekla razbita. 

Drugi člani sveta KS Center predlagajo, da se popravi vhod v Prešernov gaj. Predsednik pove, 
da je vhod že popravljen. 
Predsednik: na pobudo krajanov se predlaga obnova stopnic iz sejmišča na Pungert. 
 

SKLEP 5: Svet KS Center nameni sredstva po 8. členu, za leto 2024, za prestavitev pitnika na 
Pungertu in obnovo Majdičeve kapelice v Prešernovem gaju. 

SPREJETO: (5 prisotni: 5 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

 

 



 

 

6. IZVEDBA PIKNIKA KRAJANOV V SOBOTO 2. 9. 2023 

Predsednik: Piknik se izvede 2. 9. 2023 na Khislsteinu, za hrano poskrbi Marko Arvaj in lokal za 
pijačo. Vabilo krajanom je objavljeno na Facebooku. Za tiskano verzijo (plakati, letaki, NDP…) 
obveščanja ni sredstev. 

 

7. DAN KRAJEVNIH SKUPNOSTI KRANJA - PREDLOGI ZA SODELOVANJE KS CENTER 

Organizacija tega dogodka je smiselna za primestne KS, da se predstavijo. Člani KS Center ne 
vidijo smisla v sodelovanju na tem dogodku.  

 

8. GLASILO KS CENTER - PREDLOGI PRISPEVKOV 

Predsednik pove, da se bo izdalo glasilo ter prosi člane sveta, da naj se angažirajo in do konca 
septembra pripravijo prispevke. 

Kot vsako leto se bo izdal tudi letos koledar, za pripravo je bila predlagana Petra Vencelj in za 
enkrat je pripravljena to izvesti. 

 

9. POROČILO PREDSEDNIKA SVETA KS 

Šola Janeza Puharja – predsednik se je glede tartana pogovarjal z ravnateljem, ki se bo 
posvetoval s kolektivom i preveril strošek izvedbe. 

 

10. VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA 

Daša Zupan pove, da je javni WC zelo zanemarjen. 
Predsednik meni, da je potrebno pozvati izvajalca, da bolje opravlja svoje delo. 
Stanko Prezelj zanima kaj je v preteklosti KS dosegla. 
Dr. Aleksander Pavšlar pove, da je stanje kock pod velbom sedaj boljše. 
 
 
Seja zaključena ob 19:40 
 
 
Zapisala:                                                                                                    Predsednik sveta KS:                       
Irena Knific                                                                                                Anže Šinkovec 
 
 
 
 
 


